
Na programsko volilni seji OK SZDL Ljubljana Šiška, ki je bila 8. decembra
nismo izvolili njenega novega predsednika

So bile volitve za predsednika le igra?
To vprašanje zahteva, v tej

najbolj množični organizaciji,
seveda temeljito presojo kaj-
ti izigrani so bili, tako vod-
stvo OK SZDL, ki je prehodi-
lo trnovo pot, da bi izpeljalo
vse predkandidacijske in
kandidacijske postopke de-
mokratično in javno, skladno
z rokovnikom o volilnih opra-
vilih, člani predsedstva, dele-
gati in ugledni gostje z mesta
in republike. Namreč Vlado
Šlamberger, to ostro novi-
narsko pero, ki naj bi ga kot
edinega možnega kandidata
volili za novega predsednika,
se je na sami programsko
volilni konferenci premislil in
izjavil, da kljub temu, da je
podpisal, da bo to funkcijo
opravljal profesionalno, jo ne
želi, ker se ne more ločiti od
svojega dolgoletnega dela. S
polno odgovomostjo pa bi jo
opravljal . neprofesionalno.
Vse lepo in prav, bi lahko re-
kli, saj je v naših vrstah zares
malo takšnih garačev, ki bi
bili sposobni nositi tolikšno
breme. A žal v tej globoki

gospodarski, moralni in druž-
beni krizi ni pravi čas za to-
vrstna razmišljanja, kajti zdaj
potrebujemo, ne le profesio-
nalce oprtane z znanjem,
ampak Ijudi, ki bodo tudi s ši-
rino Ijudskega tribuna, vrnili
zaupanje Ijudem v naš dele-
gatski sistem. Po uvodnih
besedah Vukašina Lutovca
na programsko volilni seji,
»ta kredit zaupanja zgublja-
mo namesto, da bi ga kar
najbolje investirali v graditev
delegatskega sistema. Ne-
moč in malodušje rasteta,
prepočasi se krepijo učinko-
vitost, samozavest in spo-
sobnost. Naša osnovna
opredelitev pred štirimi leti je
bila, da gradimo socialistično
zvezo kot fronto Ijudi in orga-
nizacij, torej graditi jo bolj
množično, učinkovito in bolj
človeško - organizacijo za-
upanja in ugleda,« je med
drugim še dejal Vukašin Lu-
tovac. Žal pa ju s takšno
(ne)premišljeno pobudo kaj
hitro lahko zgubimo. Delegati
so jo seveda soglasno zavr-

nili, kajti v svojih sredinah so
bili pooblaščeni, da volijo
predsednika, ki bo profesio-
nalno opravljal to dolžnost in
nenazadnje bi s tem postavili
vseh osem evidentiranih
kandidatov, ki profesionalne
kandidature niso sprejeli,
morda pa bi jo opravljali ne-
profesionalno, v neenako-
praven položaj s človekom, ki
si je čez noč premislil in pri-
stal kot edini možni kandidat.
Zaradi tega so se na konfe-
renci dogovorili, da bodo po-
novili postopek, od evidenti-
ranja do izvolitve novega
predsednika OK SZDL, med-
tem pa bo šišensko frontno
organizacijo še naprej vodil
njen dosedanji predsednik
Vukašin -Lutovac. Za nepro-
fesionalno podpredsednico
so, z malce grenkim prioku-
som, izvolili Anko Tominšek.
V razpravi je narnreč podprla

razmišljanja V. Šlambergerja,
ker gre za pomembno odloči-
tev, zato tudi sama ni želela
kandidirati, saj je v SZDL pri-
pravljena delati samo z ne-
katerimi Ijudmi. Za sekretarja
pa so izvolili Bojana Košmrlja
ter vse ostale organe OK
SZDL.

V pet urni tvorni in žgoči
razpravi, v kateri je sodelo-
valo veliko razpravljalcev so
nanizali številne probleme, ki
jih je v tej, industrijsko zelo
močni občini s skoraj 90 ti-
soč prebivalci, zares veliko.
Zato je jasno, da neprofesio-
nalizem v tej frontni organi-
zaciji vsaj zaenkrat še ni mo-
goč. Gotovo pa je, da si ne
gre zatisniti oči pred dej-
stvom, da so tudi te volitve
potrdile, kako je zares oma-
jano zaupanje v socialistično
zvezo in da bo čas prav goto-
vo terjal trezno poglobljeno
in celovito analizo vseh de-
javnikov, ki delujejo v tej naj-
bolj množični organizaciji in
izven nje, od federacije, re-
publike do občine in ne obra-
tno. V. Vogrinčič

OK SZDL je na isti seji še enkrat pozvala vsa vodstva kra-
jevnih konferenc SZDL, vse družbenopolitične organizacije
ter društva, da tvorno, s pedlogi in pobudami evidentirajo
možne kandidate za predsednika OK SZDL, najkasneje do
15. januarja 1988. leta.


